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Na temat inwestycji prowadzonych na terenie powiatu pińczowskiego, marszałek Adam
Jarubas rozmawiał będzie z wicestarostą pińczowskim Janem Moskwą.
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* * *

W posiedzeniu Rady Nadzorczej Chłodni Kieleckich Sp. z o.o. uczestniczył będzie Marek
Gos,  członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego.  Członkowie Rady spotkają się  w
Kielcach, w siedzibie spółki.  Podczas obrad zostanie podpisany protokół z poprzedniego
posiedzenia z dnia 14 maja 2008r. Członkowie Rady zapoznają się z przeprowadzoną w
okresie od 1 czerwca do 15 lipca br. akcją skupu, oraz sytuacją ekonomiczno-finansową
Spółki.


